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Boligudvalget

Til:

Dato:

Velfærdsministeren

4. marts 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 67
Idet der henvises til socialministerens bemærkninger under 1. behandlingen 
af L 231 den 11. maj 2006, hvor ministeren blandt andet sagde følgende:" 
Men lige fra jeg fik kendskab til problemerne, har jeg givet udtryk for, at jeg vil 
se nærmere på, hvad der gør sig gældende, og se nærmere på, om der er 
behov for justeringer, og derfor har vi i ministeriet sat en granskning i gang for 
at få afdækket problemets omfang, og hvad der eventuelt kan tages af 
initiativer. Som jeg har gjort klart rede for i dag, er jeg optaget af beskyttelsen 
af lejerne". "Jeg synes, det er vigtigt at få undersøgt sagen til bunds og få den 
viden, der skal til, for at vi kan finde de rigtige løsninger, og jeg tror, at endnu 
en gang vil hr. Per Clausen se, at det er denne regering, der er de rigtige til at 
komme med ordentlige løsninger på de problemer, der er. Vi er i fuld gang." 
bedes ministeren redegøre for:

- hvilke initiativer/undersøgelser der er sat i gang i den anledning
- hvornår undersøgelserne er afsluttet og
- hvad resultatet er blevet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på ssoha@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
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